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Tisztelt Képviselő-testület! 

Június 27.: A Kistérségi Társulási Tanács döntött a társulás szeptember 30-i megszűnéséről. A 
rétsági önkormányzat határozatát átadtam. Egyúttal kértük az önkormányzatokat, hogy erre vonat-
kozó határozatot hozzák meg. Az előirányzat 2013. évre idő előtt elfogyott. Ugyanakkor a házi 
gondozás vezetője a 2013. évi költségvetés elfogadásánál jelezte, hogy a normatívából nem fog 
kijönni a működési költség. Az önkormányzatoknak hozzá kell járulni. A hozzájárulásnak ellátotti 
létszám arányosnak kell lenni. Már év elején jeleztük a polgármestereknek, hogy ki-ki tegyen lépé-
seket újabb ellátottak bevonására a hiány csökkentése érdekében. Nem egy településen 6-7 fő 
hiányzik a kapacitás lekötéséhez, illetve a finanszírozás lehívásához. Az érintettek nem léptek. Így 
a hiány naponta tovább nő. Rétság esetében a gondozókra jutó gondozottak létszám arányosak.  
 
Augusztus 13-i társulási ülésre csak néhány testület határozata érkezett meg. Addig Nézsa jelezte, 
hogy maradni kíván a társulásban!!! A társulási megállapodás szerint csak egyöntetű igennel lehet 
megszüntető határozatot hozni. Így gyakorlatilag vétó joga van Nézsának. Ráadásul jelentős elma-
radása van befizetésekből. Ezt tetézve a társulás megszűnését 2013. december 31-ig kitolták, ami 
értelmetlen és logikátlan. Ezek után szavaztattam, hogy az eredeti szeptember 30-al kiválni akaró 
önkormányzatokat engedjék el. Ez nem történt meg. Ezek után lemondtam elnöki titulusomról, 
mivel a rossz döntések következményei Rétság, mint székhely település számára súlyos anyagi 
vonzattal járhatnak.  
 
- URÁNUSZ Kft. kérelme alapján dr. Gáspár Zoltán ügyvéddel több egyeztetés folyt. Dr. 
Szájbely Ernő Pénzügyi Bizottság Elnöke is kapott tájékoztatást augusztus 23-án. Ügyvéd Úr 
konkrét álláspontjának rögzítését mielőbb rögzíti, melyet zárt ülés keretében fogunk előterjeszteni, 
tekintve, hogy önkormányzati vagyon érint. 
 
 
Június 28.: A tűzoltó őrsnél megtörtént a mérőórák leolvasása. Július 3-án az őrs ünnepélyes át-
adása megtörtént. A végleges megállapodás július 15-én aláírásra került. Köszönöm a pü. bizott-
ság elnökének és külsős szakértő bizottsági tag munkáját az őrs létrehozásában. 
 
Július 16.: dr. Szabó Sándor kormánymegbízottat tájékoztattuk jegyző asszonnyal a járási hivatal-
lal történő együttműködéssel kapcsolatos álláspontunkról. A javaslat lényege a következő: A 
parkolóból nyissanak közvetlen bejáratot a kialakítandó kormányablak ügyfél terébe. Így fajlagosan 
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kolóból nyissanak közvetlen bejáratot a kialakítandó kormányablak ügyfél terébe. Így fajlagosan kis 
költséggel akadálymentes és külön bejáratuk lehet. 
 
A földszinti vizesblokk közös használatára egy ún. keszonos, két ajtós, mindkét oldalról zárható 
megoldás járható útnak tűnik. Alaprajzot átadtuk. Választ még nem kaptunk.  
 
Július 29.: ARGO2 produkció kérelmével szembesültem, miközben már megelőző héten felvonul-
tak. Sajnos jóhiszeműen jártam el, hisz korábban már több képviselővel is felvették a kapcsolatot a 
sportkombinát használata kapcsán. A testület döntött egy méltányos, napi 20 eFt-os használati 
díjról. Ezek után fizetés és takarítás nélkül levonultak. Végül Árpa József tájékoztatott arról, hogy 
augusztus 28-ig rendezik a tartozást. Kiváncsian várom, hogy igazat mondott-e? 
 
Augusztus 9. és 13.: Egy dunakeszi vállalkozóval a laktanyában egy háztartási gép logisztikai 
bázisnak kerestünk helyet. Ismertettem a feltételeket, illetve az ajánlattételi eljárás rendjét. A ko-
moly szándék garanciájaként javaslatom a következő volt: Az értékbecslés árát fizesse az ajánlat-
tévő. Ezt meg is értették. Konkrét, leírt ajánlat még nem érkezett.  
 
Augusztus 14. és 15.: Összesen négy érdeklődőnek mutattam meg a laktanyai vasszerkezeteket. 
Az ajánlattétel lejártáig – augusztus 19. – két érvényes ajánlat érkezett. Így licitet kell tartani. En-
nek részletei a soron következő testületi ülésen kerülnek előterjesztésre. 
 
Augusztus 22.: Jegyző asszony és Horváthné Moldvay Ilona bizottsági szakértő asszonnyal Sal-
gótarjánban, Simon Tibor tankerületi igazgatóval egyeztettünk a középiskola vagyonkezelői szer-
ződés-tervezet kapcsán. Nagyon pozitív volt a hozzáállás. Nem látják akadályát két földszinti tan-
terem önkormányzati hasznosításának, illetve a tornaterem közös hasznosításának. A kihelyezett 
tagozat működését illetően nincs változtatási szándékuk. Elő kell készítenünk a közüzemi szolgál-
tatók felé a változás bejelentést. Alaprajzot megkapták. 
 
Kérem a beszámoló szíves elfogadását. 
 
 
Rétság, 2013. augusztus 24. 
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